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The team at Football24-7.org have dedicated this page to one of our team members favourites clubs in Canada, Club de Soccer Fabrose!
[image: ]
Here is one of the Clubs Philosophies
Often it is said of a good coach that he is a good teacher, that he is gifted with a personal charisma that allows him to get his message across. While others are listening. It is to deny the importance of acquiring the knowledge that football requires and the experience that allows a Coach not to make the same mistake. With regard to training pedagogy, the coach must master the principles of organizing the session, a privileged moment of interaction with his players.
The club gives free training to coaches and assistants. A theoretical section and a practice in the field.
Other advanced training is also available, available in the Training + Volunteer section.
French Version:
Souvent on dit d’un bon entraineur qu’il est bon pédagogue, qu’il est doué d’un charisme personnel qui lui permet de faire passer son message. Alors que d’autre écoutent. C’est nier l’importance de l’acquisition des connaissances qu’exige le football et le l’expérience qui permettent a un Entraineur de ne pas faire la même erreur. En ce qui concerne la pédagogie de l’entrainement, l’entraineur devra maitriser les principes d’organisation de la séance, moment d’interrelation privilégie avec ses joueurs.
Le club donne une formation gratuite aux entraineurs et assistants. Une section théorique et une pratique sur le terrain.
D’autres formations avancées sont aussi disponibles, disponibles dans la section Formations + bénévole.
Club de Soccer Fabrose Affiliations
Canadian Soccer Association
Organization bringing together all the provincial soccer federations. It is designated by the acronym ACS.
Local association
Non-profit organization bringing together volunteers and / or employees in several sports activities including soccer. The soccer section of the associations works to organize soccer leagues, to develop expertise in this sport at the technical level as well as at the level of refereeing or organization. In this document we treat local associations as clubs and we will refer to them as such.
Laval Regional Association
Designates the Laval Regional Soccer Association as the representative of the Quebec Soccer Federation to soccer stakeholders in its territory determined by the FSQ. It is the body which sees to the application of the regulations of the Federation on its territory. It is also designated by the acronym ARS Laval and by the terms REGION and REGIONAL ASSOCIATION
FSQ
Refers to the Fédération DE SOCCER DU QUÉBEC which brings together all the regions of Quebec and which has its head office in Laval, at the Center Bois-de-Boulogne.
FIFA
Refers to the Fédération Internationale de Football Association.
BML
The Municipal Recreation Office is a city body in Laval that administers the leisure facilities in its area. The BML are six in number (6) and numbered.
Canadian Soccer Association
Organization bringing together all the provincial soccer federations. It is designated by the acronym ACS.
Website: https://canadasoccer.com/
Follow Club Fabrose on there official Facebook page.

The History of Club de Soccer Fabrose
1) – The builders and pioneers from the beginning to 1974. (First incorporation)
 2) – The period 1974 to 1985. (The in-between incorporations)
 3) – The growing popularity of soccer from 1985 to today.
For each period you will find a brief history of the Relevant documents and the names of those who contributed to this document.
Paul Marentette.
1) – The builders and pioneers from the beginning to 1974. (First incorporation)
From this period we have few documents but luckily we can count on the verbal accounts and the memory of Mr. bent Holder, Mr. Pierre Barrette, Mr. André Stulens and Mr. Guy Zittel. All builders of Fabrose during this period. The arrival of new residents in the neighborhood, many of whom are of European origin, favored the emergence of a new sport then unknown to Quebecers: football called soccer in Quebec. spoken of a club but rather of teams independent of each other which are formed by the initiative of a coach, the latter is at the same time coach, manager, treasurer, transporter, sometimes referee or lord of the field and administrator. (Good for all)
n 1956-1957 teams were created in the Ste-rose area under the leadership of Mr. Bob Caslaw and Pierre Barrette, of the Stockwell father and son. We then play in the beach park behind the church of Ste-Rose, today the Bathers’ Bank. Two funny facts to note, the first one had to wait for the end of the floods of the Mille-Îles river to begin. The second, the enemies to fight were not the opposing players as one might think but rather the mosquitoes. These pioneers will be joined by Mr. Ronald Vézeau, Mr. Gosters or Jean Hehlone, Alain Brault and many ‘others unknown.
In Fabreville under the leadership of M.Bert Holder, teams were born in 1963. We then played at the Twin-Oaks park, which was then a large field. The teams then played against teams from Cartieville (Montreal), Rosemère, two Mountains as faith the annexed 1966 schedule. In both sectors players and volunteers are being added more and more so that there are several categories of players.
Elsewhere in Laval, soccer begins. Vimont and Auteuil two districts joined together to form Monteuil. Our teams are struggling with this new strength. The idea of a merger of the Ste-Rose and Fabreville sectors germinated in the minds of the volunteers. During the winter of 1970-1971, meetings were held and the merger began. M. Pierre Barrette, M. Zittel and M. Stulens suggests the name of Fabrose constraction of Fabreville and Ste-Rose. (During a meeting in a restaurant) Why not catch up on some of the Liverpool Football Team news with our dedicated gossip page.
The name is accepted by all and Fabrose is born. From November 1971, competitive teams made up of young people from both sectors evolve under the name of Fabrose. A committee of directors was created and Mr. André Stulens became its chairman. You will find the minutes of the general meeting of October 15, 1972. The problems then are also those of today.
Association bearing the name Fabrose Soccer Club in 1974, declaration.
French Version – Full – Club de Soccer Fabrose History
Soccer Fabrose \ À propos \ Historique du club
Durant mes vingt ans à la présidence de Fabrose, je me suis souvent questionné sur les origines de Fabrose. Plusieurs aussi me posent la question.Ayant côtoyé pendant mon mandat plusieurs des bâtisseurs et pionniers de Fabrose et me fut facile d’en réunir quelques uns afin de coucher sur publier la belle histoire de Fabrose. Notre histoire, puisqu’elle est aussi la vôtre, joueurs, entraineurs, parents et bénévoles se divisera en trois grandes périodes.
1)- Les bâtisseurs et les pionniers du début à 1974. (Première incorporation)
 2)- La période 1974 à 1985. (L’entre-deux incorporations)
 3)- La popularité croissante du soccer de 1985 à aujourd’hui.
Pour chacune des périodes vous y trouverez un bref historique des documents Pertinents et les noms de ceux qui ont collaboré à ce document.
Paul Marentette.
1)- Les bâtisseurs et les pionniers du début à 1974. (Première incorporation)
De cette période nous n’avons que peu de documents mais par chance nous pouvons compter sur les récits verbaux et la mémoire de M.bent Holder, M. Pierre Barrette, M. André Stulens et M. Guy Zittel. Tous des bâtisseurs de Fabrose durant cette période. L’arrivée de nouveaux résidents dans le quartier dont beaucoup sont d’origines européennes a favorisé l’émergence d’un nouveau sport inconnue alors pour les québécois : le foot appelé au Québec le soccer.Au début, il n’y a pas proprement parlé de club mais plutôt d’équipes indépendantes les unes des autres qui sont formées par l’initiative d’un entraineur,celui-ci est à la fois entraineur, gérant, trésorier, transporteur, parfois arbitre ou ligneur du terrain et administrateur. (Bonne à tous faire)
En 1956-1957 des équipes naissent dans le secteur de Ste-rose sous la gouverne de M. Bob Caslaw et Pierre Barrette, des Stockwell père et fils. On joue alors au parc de la plage derrière l’église de Ste-Rose, aujourd’hui la Berge des baigneurs.Deux faits cocasses à noter, le premier il fallait attendre la fin des crues de la rivière des Mille-Îles afin de débuter la saison.Le deuxième, les ennemis à combattre n’était pas les joueurs adverse comme on peut le penser mais plutôt les moustiques.A ces pionniers viendront se greffer M.Ronald Vézeau, M.Gosters ou Jean Hehlone, Alain Brault et bien d’autres inconnu.
A Fabreville sous la gouverne de M.Bert Holder des équipes naissent en 1963. On joue alors au parc Twin-Oaks alors un grand terrain Les équipes d’alors jouaient contre des équipes de Cartieville (Montréal), Rosemère, deux Montagnes comme en fait foi la cédule de 1966 annexée.Dans les deux secteurs des joueurs et des bénévoles viennent s’ajouter de plus en plus nombreux de telle sorte qu’un y retrouve plusieurs catégories de joueurs.
Ailleurs à Laval le soccer débute. Vimont et Auteuil deux quartiers se sont regroupée pour former Monteuil. Nos équipes ont de la difficulté avec cette nouvelle force. L’idée d’une fusion des secteurs Ste-Rose et Fabreville germe dans l’esprit des bénévoles.Durant l’hiver 1970-1971 des rencontres ont lieu et la fusion s’amorce. M. Pierre Barrette, M.Zittel et M.Stulens suggère le nom de Fabrose constraction de Fabreville et Ste-Rose. (Durant une réunion dans un restaurant)
Le nom est accepté par tous et Fabrose nait. Dès novembre 1971 des équipes compétitives formées de jeunes des deux secteurs évoluent sous le nom de Fabrose. Un comité d’administrateurs est créé et m.André Stulens en devient le président. Vous trouverez le procès verbal de l’assemblée générale du 15 octobre 1972. Les problèmes d’alors sont aussi ceux d’aujourd’hui.
Association portant le nom Club de Soccer Fabrose en 1974,déclaration.
La liste des présidents
 M.Andre Stulens 1971 è 1975
 M.Antoine Morganti 1975 à 1976
 M.Roland Marotte 1976 à 1978
 M.Armand Boutin 1979
 M.Jacques Gingras 1980
 M.Jean-Pierre Pilon 1980 è 1982
 M.jacques Gingras 1982 (2 mois)
 M.Jean-Marc Bazinet 1982 à 1983
 Paul Marentette 1983 à 2003
 Pierre Bouthillette 2003 à 2004
 Daniel Germain 2004 à 2005
 Robert Labrosse 2006 à 2008
 David Beaudoin 2009
 Yuusuf Abdilahi 2010 à
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Sign Up Here
Sign up to our Newsletter for the chance to Win a Mystery Football Shirt!
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